
 
USNESENÍ 
č. 7/2023 

 
ze zasedání obecního zastupitelstva obce Hvozdnice konaného dne 29.11.2023. 
 
Přítomno: 7 členů OZ (viz prezenční listina) 
 
Obecní zastupitelstvo schvaluje 7 hlasy po projednání: 
 

1. Zapisovatele zápisu Davida Pekáče, ověřovatele zápisu Marka Abrahama a Jiřího Cerala, a 
program zasedání. 
 

2. Rozpočtové opatření č. 15/2023 
 

 
 
 

3. „Dodatek č.2 k příkazní smlouvě ze dne 11.1.2021“ 
 
Jedná se o dodatek ke smlouvě s účetním obce Hvozdnice – navýšení smluvní odměny o inflaci – 
nově celkem 11 500,- Kč. 
 

4. „Smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohody o umístění stavby č. 
IZ-12-2002835“ 

 
Jedná se smlouvu pro zřízení věcného břemene v místě plánované přeložky el. linky VN. 
Podrobnosti viz. příloha č.1 k zápisu. 
 

5. „Průběžnou hodnotící zprávy k Akčnímu plánu rozvoje obce na rok 2023“ 
 
Jedná se aktuální průběžnou hodnotící zprávu k Akčnímu plánu rozvoje obce na rok 2023. Zpráva 
bude vyvěšena na obecních webových stránkách – viz odkaz: https://www.hvozdnice.cz/akcni-
plan-plan-rozvoje-na-rok-2023-4127/ 
 



6. „Záměr č.2/2023 – pronájem obecních zemědělských pozemků v k.ú. Hvozdnice“ 

 
7. „Obecně závaznou vyhlášku obce Hvozdnice o místním poplatku za obecní systém 

odpadového hospodářství“ 
 
Z důvodů změny legislativy a výrazného navýšení ceny za svoz odpadu jsme byli nuceni upravit 
vyhlášku o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství. Podrobnosti viz odkaz 
na obecní stránky https://www.hvozdnice.cz/obecne-zavazne-vyhlasky-3478/ 

 
Nově je poplatek ve výši 800,-Kč/rok stanoven na trvale hlášeného obyvatele v obci 
(včetně přihlášených dětí).  
Svoz odpadu v roce 2024 bude probíhat každý týden (v úterý). 

 

8. „Obecně závaznou vyhlášku obce Hvozdnice o místním poplatku ze psů“ 
 
Z důvodů změny legislativy odpadu jsme byli nuceni upravit vyhlášku o místním poplatku ze psů. 
Podrobnosti viz odkaz na obecní stránky https://www.hvozdnice.cz/obecne-zavazne-vyhlasky-
3478/ 

 
Nově je poplatek ve výši 100,-Kč/rok za jednoho psa  

 

9. „Dodatek ke smlouvě o dílo č. S975000017 – cenová příloha pro rok 2024“ 
 
Jedná se o novou cenovou nabídku za svoz odpadů. 
 
 

10. Poptávkové řízení č. 5/2023 – „Oprava dlažby v budově pohostinství“ 
 
Budou poptány minimálně tři nabídky – rozhodujícím faktorem bude nejnižší cenová nabídka. 
 
 



11. Poptávkové řízení č. 6/2023 – „Oprava střechy budovy obecního úřadu a garáže“ 
 
Jedná se o opravu havarijního stavu střechy nad budovou obecního úřadu a garáže. 
 
Budou poptány minimálně tři nabídky – rozhodujícím faktorem bude nejnižší cenová nabídka. 
 
 
Obecní zastupitelstvo schvaluje 6 hlasy po projednání, jeden se zdržel: 
 

12. Stanovisko ke stavbě: STAVEBNÍ ÚPRAVY, REVITALIZACE A ADAPTACE 
RODINNÉHO DOMU čp.18 na p.č.21 (p.č.22, p.č.23), k.ú.HVOZDNICE U HRADCE 
KRÁLOVÉ 

 
Schváleno dle předložených podkladů – situace a pohledy stavby. 
 
 
Obecní zastupitelstvo bere na vědomí: 
 

a) Projednání návrhu rozpočtu obce Hvozdnice na rok 2024 
 
Starosta obce Jan Špicar informoval o návrhu rozpočtu obce Hvozdnice na rok 2024. 
Výše příjmů : 5 997 100,- Kč 
Výše výdajů: 10 406 000,- Kč 
 
Návrh rozpočtu obce Hvozdnice na rok 2024 je vyvěšen na úřední desce obce (fyzicky i na 
webových obecních stránkách). OZ bere návrh rozpočtu na vědomí. 
 

b) Projednání střednědobého výhledu na období let 2025 – 2026 
 
Starosta obce Jan Špicar informoval o návrhu střednědobého výhledu na období let 2025 – 2026. 
 
Návrh střednědobého výhledu na období let 2025 – 2026 je vyvěšen na úřední desce obce (fyzicky 
i na webových obecních stránkách). OZ bere návrh střednědobého výhledu na vědomí. 

 
c) Jan Špicar informoval o možnosti samovýroby dřeva v obecním lese (za odvoz). Občané 

budou informováni na obecních webových stránkách a v aplikaci česká obec. Dále 
informoval o možnosti získání dotace na údržbu lesa. 

 
Diskuze:  
 
J. N. st.: - informoval o plném kontejneru na elektroodpad (baterie).  
Odpověď: J. Špicar, L. Šlechtová: Baterie a malý elektro odpad budou předány do ZŠ Libčany. 
 
J. N. st.: - vznesl dotaz zda nová dlažba na chodbě nebude poškozena při budoucí opravě krbu 
v pohostinství. 
Odpověď: J. Špicar: Nová dlažba bude při případné realizaci nového krbu zakryta (ochráněna) 
proti poškození. 
 
 
Závěr: 
Jan Špicar poděkoval všem zúčastněným a v 18:30 hod ukončil zasedání. 
 
 
               David Pekáč                       Jan Špicar 
            místostarosta obce          starosta obce 


